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تـالار وحـدت نمـاد وحـدت هنرمنـدان
انتخابات در ایران پس از انقلاب تحولات متعددی را از سر گذرانده 
و امسال علاوه بر همه تغییرات مذکور با ابتکاراتی نیز همراه بوده است.

جمعه 11 اسفند دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و ششــمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری در سراسر کشور 
برگزار شد. انتخابات در دنیای امروز مهم ترین نماد جمهوریت است و 
این سی و نهمین مرتبه ای است که مردم در ایرانِ پس از انقلاب پای 
صندوق رأی آمدند تا کارگزاران نظــام را انتخاب کنند.  انتخابات در 
۳۹ دوره، »تطورات« زیادی به خود دیده و تغییرات شکلی و محتوایی 
متعددی را از سر گذرانده اســت؛ از نتایج عجیب و غریب و غیرقابل 
پیش بینی گرفته، تا تحولاتی که در فرم و صورت فرآیند انتخابات رقم 
خورده و فراخور پیشرفت در عرصه فن آوری، نحوه برگزاری انتخابات 
متحول شده اســت. انتخابات امســال اما علاوه بر همه مواردی که 
ماحصل سال ها تحول بوده، در حوزه فرهنگ و هنر با ابتکارات بدیعی 
همراه بوده که این انتخابات را از ســال های پیش متمایز کرده است. 
امسال و همزمان با برگزاری دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای 
اسلامی و ششمین دوره انتخابات مجلس خبرگران رهبری، صندوقی 
سیار در تالار وحدت قرار گرفت تا اصحاب فرهنگ و هنر با حضور در 
این محل رای خود را به صندوق بیاندازند. و اختصاص صندوق رای در 
تالار وحدت برای اهالی فرهنگ و هنر یکی از ابتکارتی بود که وزارت 
فرهنگ با هماهنگی ستاد انتخابات  انجام داد تا تالار وحدت تبدیل به 
نماد وحدت هنرمندان شود. این روزها هرکدام از هنرمندان به بیان و 
زبان خاص خود اعلام کرده  بودند که هرگز به تعیین سرنوشت خود 
و آینده مردم و مملکت بی تفاوت نیستند و روز انتخابات پای صندوق 
رای حاضر خواهند شد، حالا روز قرار فرا رسیده است و پیشکسوتان و 
اهالی فرهنگ و هنر بار دیگر برای نمایش یک شکوه و اقتدار ملی در 
تالار وحدت تهران دور هم جمع شدند تا روزی برای تعیین سرنوشت و 

روزی برای وحدت در تالار وحدت را به نمایش بگذارند.

سید مجید پوراحمدی:
روز پرافتخاری دیگر برای آینده کشور

سید مجید پوراحمدی مدیرعامل صندوق اعتباری هنری گفت: 
امروز و انتخابات روز تاریخی برای ســربلندی مردم ایران عزیز است، 
انتخابات برای نشــان دادن جلوه های زیبایی از مردم سالاری دینی 
است که سالهاست در کشور ما خودنمایی می کند و با حضور پرشور 
مردم برگ زرین دیگری از حضور پر افتخار مردم برای پیشرفت و آینده 

کشور رقم می خورد.

کوروش زارعی:
برگ زرینی دیگر برای انقلاب اسلامی

کوروش زارعی بازیگــر و کارگردان تئاتر و مدیــر مرکز هنرهای 
نمایشی حوزه هنری سازمان تبلیغات اسلامی هم که از ساعت اولیه 
رای گیری با تالار وحدت آمده بــود، بعد از خوش و بش با هنرمندان 
حاضر در تالار گفت: قطعا مردم غیور ایران امروز برگ زرینی را برای 
انقلاب اسلامی رقم خواهند زد. مردم که در صحنه های مختلف پای 
انقلاب اسلامی ایستاده اند، امروز هم برای ساختن ایرانی قوی و مقتدر، 

حضور شکوهمندی پای صندوق های رای خواهند داشت.

هوشنگ توکلی:
موضوع نارضایتی و انتخابات از هم جداست

هوشــنگ توکلی نیز ضمن حضور در تالار وحدت و ریختن رای 
خود به صندوق مستقر در این تالار هموطنان را دعوت به مشارکت در 
انتخابات کرد. توکلی درباره حضورش در انتخابات گفت: من اگرچه از 
وضعیت موجود ناراضی هستم اما موضوع حضور در انتخابات موضوعی 
متفاوت است و باید در این انتخابات شرکت کنیم.وی همچنین درباره 
افرادی که هنوز تصمیم به مشارکت نگرفته اند نیز گفت: درباره اینکه 
افراد برای انتخابات حضور داشته باشند یا نداشته باشند من نکته ای 
ندارم ولی همانطور که قبلا گفتم موضوع نارضایتی و انتخابات از هم 

جداست و بنظرم باید در انتخابات کشورمان شرکت کنیم.

مصطفی محدث خراسانی:
مشارکت در انتخابات مانع مشکل تراشی دشمنان می شود 

مصطفی محدث خراسانی شاعر نیز ضمن حضور در شعبه اخذ رای 
تالار وحدت رای خود را به صندوق انداخت و با اشاره به اهمیت حضور 
هموطنان در انتخابــات گفت: فارغ از اینکه به کدام طیف سیاســی 
علاقه مند باشیم یا اینکه با کدام طیف سیاسی در کشور زاویه داشته 
باشیم باید برای ایران و آینده کشور پای صندوق های رای حاضر شویم.

محدث خراســانی در ادامه تاکید کرد: لازم اســت با مشارکت در 
انتخابات مانع از  مشکل تراشی دشمنان علیه نظام مقدس جمهوری 

اسلامی باشیم چون تمام دشمنان در تلاش هستند با ایجاد مشکلات 
بیشتر برای مردم زمینه های نارضایتی را گسترش دهند.

مهران رجبی:
می خواهیم کشور را به قله افتخار برسانیم

مهران رجبی مجری و بازیگر تلویزیون و ســینما نیز با حضور در 
تالار وحدت با همان شوخ طبعی همیشگی گفت: امروز اینجا جمع 
شدیم تا خوش بگذرانیم و صدر این خوش گذشتن ما آمده ایم که رای 
بدهیم. اینجا امروز محل گردهمایی همکاران هنرمندمان است؛ امروز 
می خواهیم قلب های بیمار و سرگردان را متوجه کنیم که در گذشته 

اتفاقات قشنگی بوده و الان هم هست.
رجبی گفت: امیدواریم در آینده نزدیک اتفاقات قشــنگ تری هم 
رخ بدهد. می خواهیم پرغرور و سرفراز کشور را به قله افتخار برسانیم. 
کمترین و ابتدایی ترین قدم همین رای دادن است. هر چه دشمنان 

می گویند برعکس آن را انجام دهیم تا به مقصد برسیم.

مجتبی امینی:
مردم مسیر زندگی را پیش می برند 

مجتبی امینی مشاور وزیر فرهنگ و دبیر جشنواره بین المللی فیلم 
فجر پس از رای دادن در تالار وحدت گفت: مردم با حضور خود در پای 
صندوق های رای نشــان دادند که مراقب کشورشان هستند. خدا را 
شاکریم با وجود شرایط سخت کنونی کشور در حوزه اقتصادی و دیگر 
حوزه ها که شاید نارضایتی هایی هم وجود دارد و حق هم دارند، مردم 
مسیر زندگی را پیش می برند و با بصیرتی که وجود دارد همه دست به 
دست هم داده اند، با مودت و همدلی گرد هم و پای انتخابات آمدند و 

نشان دادند مراقب کشورشان هستند.
وی ادامه داد: بالاترین سرمایه یک کشور امنیت آن است که مردم 

نشان دادند با حضورشان در انتخابات از این سرمایه مراقبت می کنند. 
با توجه به اتفاقاتی که در منطقه و کشورهای همسایه افتاده همه مردم 
می دانند که با حضور منسجم و دلسوزانه شان و با بصیرت خود مراقب 

این امنیت که دستمان رسیده و باید از آن صیانت کنیم، هستند.
مشاور وزیر فرهنگ افزود: صندوق ها شلوغ است و مردم مراقب این 
خاک، آب، مام وطن هستند. امیدواریم مسئولانی که در آینده بر سر 
کرسی ها می نشینند قدر این مردم را بدانند و دلسوزانه در همه حوزه ها 
برای کشور و مردم بجنگند. امینی گفت: فرقی ندارد در همه حوزه ها 
باید دلسوزانه مدیریت شود و تنها چیزی که مهم است مردم و خاک 
سرزمین است؛ آینده پر امید را پیش رو خواهیم داشت و برای آبادانی 

کشور دست به دست هم می دهیم.

سیاوش قاسمی:
با هم در ساختن ایرانی آباد نقش داشته باشیم

سیاوش قاسمی بازیگر ســینما و تلویزیون هم گفت: شرکت در 
انتخابات وظیفه همه اســت، به عنوان یک هنرمنــد وظیفه خودم 
می دانستم در این انتخابات شرکت کنم. وی افزود: همان طور که در 
راهپیمایی 22 بهمن استقبال بی نظیر را دیدیم. یک رای در سرنوشت 
مملکتمان تاثیر دارد و من به عنوان یک هنرمند در کنار هنرمندان 
دیگر، بازیگــران و خواننده های خوب کشــورمان، آمده ایم با هم در 

ساختن ایرانی آباد نقش به سزایی داشته باشیم.

ابوالفضل حاتم:
مردم ما بسیار هوشمند هستند

ابوالفضل حاتم بازیگر ســینما و تلویزیون گفــت: انتخابات یک 
روز بسیار مهم در سرنوشت هر ملت و کشــوری است. هر جایی که 
می خواهیم شــرایط اصلاح شــود اولین گزینه ای که کاملا آزادانه و 

حضور اهالی فرهنگ و هنر در انتخابات  چالش دشمنان انقلاب


